
Izvršni svet skupščine občine Šiška

Urbanistični vozli
Urbanistično načrtovanje v šišenski občini

je bilo deležno posebne pozornosti tudi na
zadnji seji izvršnega sveta Skupščine občine
Ljubljana-šiška, na kateri so sprejeli program
urbanistične dokumentaoije v letu 1979 in
spregovorili o nekaterih najbolj žgočih pro-
blemlh.

Člani izvršnega sveta so zavrnili prošnjo
lastnikov 7 individualnih hiš, zgrajenih brez
ustrezme dokumentacije v soseski ŠS 8/2
Dravlje, za apremembo zazidaLnega načrta.
Programski in tehnični del zazidalneaa načr-
ta, ki sta bila sprejeta že !eta 1972 ln 1973,
predvideva y tej soseski na 4.870 kvadratnih
metrih zemljišča športna igrišča nove šole in
del funkcionatoih površin stanovanjskega
bloka B 9. LastniM »črno« zgrajenih hiš na
tem zemljišču pa želijo spremembo inamemib-
nosti. Zaradi pomembnosti socialnega oziro-
ina družbenega vidika prostorskega načrtova-
nja je izvršni svet prošnjo teh občanov za-
vrnil. Pred dokončno odločitvijo bo zahteval
še predhodno ninenje krajevne skuipnosti in
stancKvanjske ter komunaine skupnosti, ker
tneni, da je izraba tega zemljišča za spremlja-
joče dejavnosti v tej soseski izrednega po-
mena. Istočasno pa je prošnja za spremembo
urbanističnega načrta pravzaprav zahtevek za
•legalizacijo objektov, ki ga je treba reševati
skladno z odlokom o nedavoljeni gradnji.

Izvršni svet je nadalje sprejel program za-
zidave »Urbana« na območju stare Šiške in
podpri predloge za hitrejšo realizacijo nado-
mestnih gradenj v Stanežičah. Zaradi rušenj,
ki jih zahteva črpanje gramoza v gramoznici
Stanežičp, je namreč treba čimiprej zagotoviti
prizadetim občanom nadomestno gradnjo.

Tudi problamatiko y zvezi s priciobiva-
njem zemljišč v Podutrku je treba čimprej
razrešiti. Prav tako je treba pripraviiti vse
potrebno za načrtno gradnjo v soseski ŠM 1
in ŠP 2. Za razvoj nove soseske s stanovanji
in industrijo na tem območju je treba poru-
šiti 36 legalno zgrajenih individualnih hiš. Po-
sebna skupina bo pripravila amortizacijski
načrt odprave teh gradenj in časovno ter kra-
jevno apreddila možnosti .preselitve stanaval-
cev, da se čimprej zagotovi načrten razivoj.

člani izvršnega s-veta so razpravljali tudi
o gradnji hotela B kategorije v soseski ŠS 7/1
ob bodoči obvoznici. Ker nosilec investicije
SOZD Sap-Viator še ni predložil garancije za
gradnjo, ga bo izvršni svet ponovno pozval.
Če ne bo mogel zagotoviti dograditve hotela
do izgradnje mestne obvoznice, bo izvršni
svet skupaj s krajevno skupnostjo razpisal
natečaj.
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